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Referat fra lejerforeningens generalforsamling. 
 
Formanden startede med at byde velkommen og indkaldelsen blev godkendt som indkaldt rettidigt. 
Formanden blev valgt som dirigent. 
 
Formanden læste derefter bestyrelsens beretning op, der blev fortalt om arrangementerne der havde 
været, samt de ting vi har taget til efterretning. 
Der blev fortalt at bestyrelsen har lavet et årshjul, hvor arrangementerne blev omtalt. 
Regnskabet blev godkendt. 
Der blev nævnt at vi overvejer at skifte lejerforening, da LLO ikke er videre behjælpelige, eller tilgængelige. 
 
Valg kasserer Jeanne blev genvalgt. 
Irene Pedersen blev genvalgt som suppleant 
Jesper Stegler blev valgt som suppleant. 
Revisorerne blev genvalgt Kurt Falk og Peter Ring 
 
Ingen indkomne forslag. 
 
Der blev snakket lidt omkring fremtidige arrangementer, blandt andet zoo turen og evt julefest for børn. 
 
Referat 
Jeanne Lynard 
 
 


